
 

 

Treść interpelacji radnych Anny Brzezińskiej, Krzysztofa Strzałkowskiego i Piotra 
Kandyby w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 631 – skrzyżowanie z ulicą 
Główną i Dworkową 
  

Droga wojewódzka nr 631 ma ogromne znaczenie dla naszego regionu, a najlepszym dowodem 
na to jest zainteresowanie mieszkańców powiatu wołomińskiego, którzy na każdym etapie 
prowadzanych działań aktywnie uczestniczą w toczonych w mediach społecznościowych 
dyskusjach. 
W związku z powyższym, mając na względzie dobro mieszkańców - zwracamy się do Pana 
Marszałka z prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 
- Projekt przebudowy DW 631 docelowo zakłada sygnalizację świetlną na skrzyżowaniu z ulicą 
Główną i Dworkową. Jakie argumenty przemawiają właśnie za takim rozwiązaniem, a nie np. za 
rondem, które w opinii publicznej jest rozwiązaniem zdecydowanie bardziej oczekiwanym? 

- Czy na tym etapie projektowania przewiduje się zmiany, które uwzględniłyby oczekiwania 
mieszkańców, czyli budowę docelowo ronda, a nie tak jak zakłada obecnie projekt sygnalizacji 
świetlnej? 

- Czy wprowadzenie ww. zmian wpłynie na końcowy termin zakończenia prac projektowych? Jeśli 
tak, to o jakim wydłużeniu terminu mówimy? 

Jaki jest przewidywany termin realizacji inwestycji, związanej z budową tymczasowej sygnalizacji 
świetlnej na skrzyżowaniu DW 631 z ulicą Główną i Dworkową? 

Z góry dziękujemy Panu Marszałkowi za odpowiedzi i przekazane informacje 
 

  


